
Protokoll styrelsemöte 2020-11-15

SYS Styrelsemöte

Tid: kl. 10.00
Plats: Möte via zoom
Närvarande: Lena Setterwall, Mattias Hagman, Toba Wemmel, Susanne Edenor, Helene Joelsson, 
Ulrika Hedlund

1. Mötet öppnas.

2. Val av mötesordförande,  Mattias Hagman valdes enhälligt. 

3. Val av sekreterare, Ulrika Hedlund valdes enhälligt.

4. Förslag om krans från SYS till Nirvis begravning. 
Beslut: Ja till krans från SYS. Mattias beställer via Fonus.  

5. Det är dags att kalla till årsmöte. Medlemmar ska informeras via kallelse per mejl samt via 
Nyhetsbrevet.
Nya styrelseledamöter kommer att väljas in på årsmötet. 
Helene tycker att styrelsen kan bestå av fler ledamöter än vi har idag. Hon betonar också 
vikten av att fånga upp engagemanget som finns hos yngre medlemmar. Och att få med dom
som uttryckt att de gärna vill vara med i styrelsen. Vi andra instämmer men vi kommer ändå 
fram till, efter diskussioner,  att vi bör vänta med att ta in nya oerfarna medlemmar. Efter 
Nirvis bortgång står SYS inför stora förändringar. Lena och Mattias har t.ex. upprättat en 
kursgårdförening som ska sköta om kursgården och hålla kontakt med Nirvis barn Brendan 
och Susanna som är nya ägare av gården. Styrelsen anser sig behöva stöd från tidigare 
erfarna ledamöter under 2021 för att skapa stabilitet. Därefter kan vi ta in yngre eller 
oerfarna medlemmar. För att de som uttryckt att de gärna vill engagera sig i styrelsen inte 
ska tro att vi inte lyssnar på deras önskemål behöver vi vara tydliga och informera om hur vi
har tänkt och resonerat. Vi bör också förklara att vi är positiva till att medlemmar tar egna 
initiativ och  skapar aktiviteter som kan få stöd av styrelsen. 
Susanne behöver erfaren hjälp på kassörsposten och vi önskar att få Lena Setterwall som 
kassör. Vi önskar även få hjälp i styrelsen utav Swami Maitreyi som ny ledamot.
Beslut: Årsmöte den 14 mars kl.13.00. Plats: Gävle. 
I kallelsen informeras medlemmarna om hur vi i styrelsen resonerat inför 2021. Mattias och 
Lena skickar ut kallelse per mejl och informerar via Nyhetsbrevet.



6. Helene har sammanställt enkätsvaren från medlemmarna. Vi hade tidigare beslutat att 
enkätsvaren skulle sammanfattas ytterligare innan de skickas ut till medlemmarna. Helene 
tycker att det är bättre att medlemmarna får sammanställningen i nuvarande form då alla 
svar förmedlar så mycket energi, vilja och engagemang.
Beslut: Helene skickar ut sammanställningen till medlemmarna och till Lena. Lena 
publicerar den på hemsidan under rubriken medlemssida.  

7. Karins bok om Omananda är klar. Nirvi hann rätta, korrigera och godkänna boken. Vi 
diskuterar tryck och kostnader. Och nu när Nirvi precis har lämnat oss inser vi att vi också 
vill göra en bok om henne. 
Beslut: Karin får i uppdrag att anlita ett tryckeri i Sollefteå. Gopala meddelar Karin. Boken 
ska ha hårda pärmar och vi uppskattar kostnaden till cirka 13 000:-.

8. Övriga frågor:
a). Tydlighet i kommunikationen mellan Kursgårdsföreningen och SYS är viktigt påpekar 
Toba. Vid varje styrelsemöte kan representanter från Kursgårdsföreningen berätta om vad 
som händer i föreningen. 

b). Hyresavtalet mellan SYS och Nirvi går ut den 31 december. Avtalet måste sägas upp sex 
månader innan. Mattias och Lena menar att det är bra om ett nytt avtal är klart till våren eller
tidig sommar. Inga invändningar från styrelsen.

9. Mötet avslutas.

Vid protokollet:

Ulrika Hedlund


